



HELLERUP SEJLKLUB
MEDLEM AF DANMARKS IDRÆTSFORBUND

Mødeindkaldelse

Emne: Bestyrelsesmøde
Dato: onsdag den 8. oktober 2025, kl. 18:30 – 21.30
Sted: HS
Deltagere: Martin Frøland (MF), formand
Niels Moldrup (NM), HS-KØL
Per Heegaard (PHE), klubhus og hal
Rainer Wolff (RW) kasserer
Tomas Krüger Andersen (TKA), Junior og ungdom
Frederik Berg (FB) sponsorer, fundraising og HSJ-kø
Ditlev Leth (DL) kommunikation
Afbud: Simon Mørup-Petersen (SMP), Foil og Holdsport
Ann Filippa Madsen (AFM), næstformand og kapsejladschef
Referent MF

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden:

2. Regnvandstunnel - status (MF)

- Regnvandstunnel i Hellerup Havn (se email fra 7. okt)
- Skybrudstunnel, Svanemøllen - Tuborg området
- Afledt punkt: MF bringer status og videre plan for palladium komplekset på første bestyrelsesmøde efter generalforsamling.

3. Havnebestyrelsen (MF):

Der er valg til Havnebestyrelsen. Allan Reinert er på valg, og han ønsker ikke genvalg. Bestyrelsen prikker alternative kandidater på skulderen (tilbageholdt).

4. Økonomi (RW)

- regnskab – foreløbigt resultat (ikke endeligt da for tidligt på måneden)
En foreløbig status er overskud på 400.000 kr for året 24/25, som er over det budgetterede på 110.000 kr. Det skyldes dels målrettet arbejde med at få styr på opkrævningerne, og dels at det har været et "billigt" år ift. vedligehold og forsikringssager. RW takker alle afdelinger for opbakningen og roser alle for deres bidrag.
Bestyrelsen understreger, at dette er første skridt i arbejdet med en ny strategi for klubben.
- støttepuljer – status for 24/25 og diskussion/beslutning om mulige tilpasninger samt budget for 25/26

Der var afsat 260.000 kr, af disse er der 215.000 uddelt ift. gældende regler. Det bemærkes at 44% af alle medaljer ved ungdoms-DM gik til Hellerup besætninger.

Det noteres at støttepuljerne er blevet overkomplicerede ift. sæsonen 23/24, og svære for medlemmerne at gennemskue, men at de ellers har fungeret efter hensigten.

Det diskuteres at afsætte et budget til vores langsigtede OL-besætninger. TKA+RW+SMP kommer med oplæg.

- c. Poul Møllers arv - herunder forslag fra Niels Kjøng om "Poul Møllers Fond" Bestyrelsen vil til den kommende strategi-dag udarbejde en plan for pengenes disponering. Pengene er foreløbig indsat på en separat oprettet konto, således at de ikke indgår i den normale drift, som diskuterendes på det forrige bestyrelsesmøde.

5. Punkt tilbageholdt

6. Kort orientering om DS "SejIPlus" (APM+MF)

- et kommende fordelsprogram for klubber og medlemmer

Samt Lars Stenfeldt Hansen "Kinetic AI", dataanalyse model på ex. Trac-Trac data

Bestyrelsen er orienteret. Bestyrelsen understreger at der ikke er nogen form for formelt samarbejde/aftale med nogle af parterne. Det er en ren orientering.

7. Overvejelser omkring strategiarbejde for HS (MF + evt. SMP)

Afledte emner: Vedligeholdelsesplan for følgebåde. Bestyrelsen ønsker at udarbejde en vedligeholdelsesplan/udskiftningsplan for følgebådene.

TKA+SMP+RW+PHE udarbejder et forslag.

Bestyrelsen orienteret.

8. Bordet rundt, herunder

- a. Nyhedsbreve (MF+DL)

Forslag til emner: God tone og respekt i miljøet. Ny plakat/kampagne.

- b. Generalforsamling - dirigent, referent (MF)
- c. Hal-2 / Fægteklubben (MF)
- d. Afriggerfest (DL)

Årets stander:

Nicolai Wiese

Frivillighedspris:

Camilla Alexandra Schmidt

e. Ombord (DL)

Ombord implementeres til lokalebooking.

9. Næste møder

Næste bestyrelsesmøde er planlagt til mandag den 6. november, men skal muligvis flyttes pga mange afbud.

Mødet flyttes til mandag d. 10 november.

Generalforsamling er tirsdag den 25. november